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محمود گودرزي وزير ورزش دولت روحاني كه انتقادات زيادي نسبت 
به عملكرد او در وزارت متبوعش وجود دارد، دوشنبه شب در جلسه اي 
كه با مسئولان فدراسيون هاي ورزشي داشت از آنها خواست با توجه 
به زمان كمتر از يك سالي كه تا المپيك باقي مانده تمام تمركزشان 
را روي المپيك و كسب سهميه بگذارند. به هر حال يك سال بيشتر تا 
المپيك نمانده و روزهاي حساس پيش روي ورزش كشورمان است؛ 
روزهايي كه ساعت ها و حتي دقايق آن را ورزشكاران كشورمان نبايد از 
دست بدهند و بديهي است مسئولان ورزش بايد براي آن برنامه ريزي 
كنند تا كاروان ايران حضور قدرتمندانه اي در المپيك ريو داشته باشد. 
با اين حال مش��كلات پيش روي ورزش كشور سبب شده نگراني هاي 
زيادي حول تيم هاي المپيكي در راه آماده س��ازي براي حضور در ريو 
وجود داشته باشد؛ مشكلاتي كه آنقدر شديد شده كه روزهاي سختي 
را براي ملي پوشان رشته هاي مختلف كه براي مسابقات كسب سهميه 
آماده مي كنند به وجود آورده است و سبب ش��ده در شرايط سختي 
ورزشكاران كشورمان آماده گرفتن س��هميه المپيك شوند و نسبت 
به حريفانشان در كشورهاي ديگر در شرايط سخت تري براي گرفتن 

سهميه حضور در المپيك رقابت كنند. 
البته وزارت ورزش همواره با بهانه كردن مشكلات اقتصادي عنوان كرده 
كه با توجه به اين مشكلات، ورزشكاران بايد با اين شرايط كنار بيايند. در 
اين ميان اين وعده كه وزارت ورزش از المپيكي ها حمايت ويژه مي كند 
در چند وقت اخير بارها توسط تصميم گيرندگان ورزش كشور تكرار شده 
و وزير ورزش در جلسه دوشنبه شب هم به رؤساي فدراسيون ها وعده 
داد وزارت ورزش حمايت هاي لازم را از رشته هايي كه شانس مدال آوري 
در المپيك تابس��تان آينده را دارند انجام خواهد داد. اين صحبت ها در 
شرايطي است كه به رغم تكرار اين وعده به عناوين مختلف، مشكلات 
مالي فدراس��يون ها و ملي پوش��ان به قوت خود باقي است، طوري كه 
مي شود، گفت اين وعده ها تنها لقلقه زبان مسئولان است و وقتي پاي 
عمل مي رسد خبري نمي شود و مشكلات نه تنها كمتر نمي شود بلكه 

شديدتر هم مي شود و عرصه را براي ورزشكاران تنگ تر مي كند. 
اين در حالي است كه با توجه به سال سرنوشت سازي كه ورزش كشور 
دارد، وعده ه��اي تصميم گيرندگان ورزش بايد از جنب��ه زباني خارج 
و عملي ش��ود و تنها براي دلخوشي مقطعي ورزش��كاران گفته نشود، 
به همين خاطر بديهي اس��ت كه وزارت ورزش در س��ال پيش رو بايد 
تمام تلاشش را روي المپيك متمركز كند و با درك اهميت بالاي اين 
مسابقات در جنبه هاي مختلف به دنبال فراهم كردن شرايطي باشد كه 
ورزشكاران بدون دغدغه و در كمال آرامش براي مسابقات آماده شوند. 
به جاي اينكه در رس��انه ها وعده هايي بدهند كه كمتر عملي مي شود، 
اين انرژي را براي برطرف كردن مشكلات ملي پوشان رشته هاي مختلف 
ورزش��ي صرف كنند. با توجه به زمان كمي كه تا المپيك مانده است، 
امروز ديگر وقت عملي كردن وعده هاست تا اوضاع ورزش از وضعيتي 
كه در حال حاضر گرفتار آن است بدتر نشود؛ وضعيتي كه بيشتر از آنكه 
به خاطر بي پولي و مشكلات مالي باش��د، به سوءمديريت هاي صورت 

گرفته در مجموعه ورزش كشور برمي گردد. 
در صورتي كه اين مشكلات همچنان ادامه داشته باشد، مديران ورزش 
نبايد انتظار خارق العاده اي از ورزش��كاران كش��ورمان داشته باشند و 
طبيعي اس��ت به همان اندازه اي كه براي فراه��م آوردن امكانات يك 
ورزشكار تلاش شود، نتيجه اي هم در همان حد نصيب ورزش خواهد 
شد و نبايد انتظار داشت با حمايت هايي كه عملي نمي شود در برزيل 
كاروان ايران بتواند ي��ك نتيجه خارق العاده به دس��ت بياورد. اگرچه 
ملي پوشان ايراني نش��ان داده اند كه با همت خودشان اين كمبودها را 
جبران مي كنند اما اين سبب نمي شود مس��ئولان از زير بار ايجاد يك 
فضاي مناسب براي ورزشكاران شانه خالي كنند و حمايت هايشان از 

فدراسيون هاي المپيكي را در عمل نشان دهند. 

پول؛ دغدغه اصلي ورزش براي المپيك

شهنازي:بودجهفعليكفافنميدهد
ورزش كش�ور تاكن�ون ش�ش س�هميه المپي�ك 2016 را در 
رشته هاي دووميداني، دوچرخه س�واري و بوكس به دست آورده 
اس�ت؛ ش�ش س�هميه اي كه به رغم تمامي كمبوده�ا، نقص ها و 
عقب ماندگي ها كسب شده اس�ت اما همه خوب مي دانند ورزش 
ايران پتانسيلي بسيار بالاتر از آنچه تاكنون به دست آورده، دارد.

هنوز راه درازي باقي مانده و هنوز دغدغه هاي ريز و درشت پيمودن اين 
راه سر جاي خودشان هستند، يكي از اصلي ترين مشكلات پيش روي 
فدراسيون هاي المپيكي بحث بودجه است؛ بودجه اي كه حداقل در سال 
كسب سهميه المپيك براي اين فدراسيون ها بايد افزايش داشته باشد 
اما دبيركل كميته ملي المپيك از كفاف ندادن بودجه فدراس��يون ها 
صحبت مي كند. شاهرخ شهنازي مي گويد: بودجه در نظر گرفته شده 
براي فدراسيون ها 23 ميليارد اس��ت كه بخشي از اين مبلغ مربوط به 
هزينه هاست، ما تلاش مي كنيم از راه هاي ديگر بودجه را تأمين كنيم 
چراكه بودجه اي ك��ه دولت تعيين كرده اصلًا كف��اف هزينه هاي ما را 
نمي دهد و بسيار كم است، با وجود اين در قبال رشته هاي مدال آور در 
مضيقه هستيم، البته براي ورزش��كاراني كه شانس كسب مدال دارند 
برنامه ويژه اي داريم و حس��اب آنها را از بقيه جدا كرده ايم. پول تزريق 

شود حمايت هاي لازم را از آنها انجام مي دهيم.
دبيركل كميته ملي المپيك در خصوص تعداد س��هميه ريو نس��بت 
به تع��داد س��هميه هاي المپيك لندن ني��ز گفت: افزاي��ش يا كاهش 
تعداد س��هميه به نحوه كاركرد فدراسيون ها و كادر فني تيم هاي ملي 
برمي گردد. ارزيابي ما اين اس��ت كه تعداد سهميه ها كمتر از المپيك 
لندن نخواهد بود، البته اميدواريم، آخرين گزارش هايي كه از رشته ها 
مي ديدم اين اميدواري را بيش��تر مي كند چراك��ه همين حالا برخي 
ورزشكاران ما در شمش��يربازي، تيراندازي، پينگ پنگ، تيروكمان و 

دوچرخه سواري به كسب سهميه نزديك شده اند.
شهنازي ادامه داد: در رشته هاي تيمي نيز واليبال جايگاه خوبي دارد 
و بس��كتبال هم با توجه به تجربه دس��ت اندركارانش از شانس بالايي 
برخوردار است. هندبال و فوتبال هم به رغم راه سختي كه پيش رو دارند 

مي توانند موفق باشند.
وي درباره نياز برخي رشته ها و  ورزشكاران به مربيان خارجي و چگونگي 
تأمين هزينه هاي آن نيز گفت: بودجه كم داريم، اما انجام اين كار بستگي 
به ديدگاه و استراتژي فدراسيون ها دارد، اگر ورزشكاري واقعاً  نياز داشته 

باشد ما و فدراسيون تلاش مي كنيم تا نياز او را برطرف كنيم.
حرف هاي شاهرخ شهنازي در حالي رس��انه اي مي شود كه عصر روز 
دوشنبه رؤساي فدراسيون ها با وزير ورزش جلسه داشتند؛ جلسه اي 
كه در آن بسياري از دغدغه هاي فدراسيون ها و ورزشكاران مطرح شد. 
يكي از رشته هايي كه ورزش كشور در المپيك روي آن حساب ويژه اي 
باز كرده، تكواندو است. سيدمحمد پولادگر، رئيس فدراسيون تكواندو 
با بيان اينكه كسب سهميه المپيك به مراتب سخت تر از حضور در آن 
اس��ت، گفت: به اين حرف كاملًا اعتقاد دارم، به همين دليل حمايتي 
كه الان به آن نياز داريم به مراتب بيشتر از زماني است كه تيم ها براي 
حضور در المپيك حاضر مي شوند. تا آذر ماه فرصت طلايي رشته هاي 
المپيكي براي كسب سهميه است به همين دليل اميدوارم تا آن زمان 

بتوانيم بهترين حمايت ها را داشته باشيم.
فدراسيون ها در تنگنا هستند، البته قول هايي داده شده كه اميدواريم عملي 
شود اما برخي فدراسيون ها از جمله تكواندو در وضعيت نامطلوبي قرار دارند.

شهريار فوتبال ايران پس از بركناري از پرسپوليس 
ماه ها بيكاري را تحم��ل كرد و در خصوص نتايج 
نااميدكننده اين تيم اظهارنظر نكرد. در شرايطي 
كه گفته مي شد علي دايي سر از ملوان درمي آورد 
توافق او با مسئولان صبا س��روصداي زيادي به 
پا كرد. گفته مي شود س��هامدار جديد تيم قمي 
رفاقت زيادي با س��رمربي جديد اين تيم دارد. از 
همين رو به نظر مي رس��د دايي در صبا روزهاي 
خوبي را سپري كند و با كمترين مشكلي از سوي 
مديريت مواجه ش��ود. حال آنكه شهريار اميدوار 
است همراه با صبا ناكامي س��ال گذشته خود را 
جبران كند و شايستگي هايش در عرصه مربيگري 

را به رخ منتقدانش بكشد. 

امير قلعه نويي نيز به سرنوش��ت مشابهي با دايي 
دچار شد. ژنرال با آبي ها راه به جايي نبرد و ششمي 
استقلال به قطع همكاري او با اين تيم منجر شد. 
پس از قطعي شدن اين موضوع قلعه نويي برخلاف 
هميشه پيش��نهادهاي زيادي نداش��ت تا آنكه 
مذاكره ملوانان با دايي به ثمر ننشست و قوهاي 
س��فيد با امير وارد مذاكره ش��دند. به رغم اينكه 
س��فر قلعه نويي به انزلي دور از انتظار بود ولي در 
نهايت اين اتفاق رخ داد و سرمربي جديد ملوان با 
عقد قراردادي يك ساله سر از شمال درآورد. در 
روزهايي كه قلعه نويي مشغول بررسي پيشنهاد 
مطرح شده بود پرويز مظلومي در تهران با خيالي 
آسوده تيم محبوبش را تمرين مي داد. مظلومي كه 

يك فصل بيكار بود پس از سه سال دوري سرانجام 
به خانه دومش بازگش��ت. مخال��ف پروپاقرص 
قلعه نويي از هواداران خواس��ته تا سه سال آينده 

انتظار جام از او نداشته باشند!
   بازگشت رحمتي به استقلال

رفتن قلعه نويي و آمدن مظلومي فقط و فقط يك 
مفهوم داشت؛ بازگشت س��يدمهدي رحمتي به 
استقلال. دروازه بان آبي ها پس از آنكه نتوانست با 
امير كنار بيايد، قيد آبي ها را زد و يك فصل سراسر 
ناكامي را در پيكان سپري كرد. با سقوط پيكان به 
دسته يك رفتن ژنرال بهترين خبر براي رحمتي 
محسوب مي ش��د. با جور شدن ش��رايط گلر اول 
اس��تقلال يك بار ديگر و البته بدون هيچ شرط و 

ش��روطي به جمع اين تيم اضافه ش��د. پوشيدن 
پيراهن شماره يك نهايت آرزوي رحمتي است. 

   تبعيدي ها در صبا
تغييرات كادر فني اين ب��ار به ضرر چند بازيكن 
استقلال تمام شد. پرويز مظلومي كه قراردادش 
را بست، صراحتاً نام بازيكناني كه اعتقادي به آنها 
نداشت را اعلام كرد. هاشم بيگ  زاده و اميرحسين 
صادقي سرشناس ترين بازيكناني بودند كه ديگر 
جايي در ميان آبي ها نداش��تند. در شرايطي كه 
تا روزهاي آخر فصل نق��ل و انتقالات هر دو نفر 
با هيچ تيمي ب��ه توافق نرس��يده بودند، ناگهان 
خبر عقد ق��رارداد صادقي و بي��گ  زاده با صباي 
قم در رس��انه ها منتشر ش��د. بازيكنان ديپورت 
شده استقلال اين فصل را زير نظر دايي سپري 
مي كنند و احتمالاً از هم اكنون منتظر رويارويي 

صبا و استقلال هستند. 
   نفتي هاي فعال

عليرض��ا منصوريان بدش نمي آم��د بمب نقل و 
انتقال مربيان لقب بگيرد اما پافشاري مديرعامل 
نفت تهران برادامه همكاري ب��ا اين مربي و باقي 
مان��دن يك س��ال از ق��رارداد اين فرص��ت را از 
منصوريان گرفت. با اين حال عليرضا منصوريان 
به هيچ وجه نااميد نشده و در فرصتي كه داشت 
در بازار نقل و انتقالات خريده��اي خوبي انجام 
داد. س��يدجلال حس��يني كه براي بازگشت به 
پرسپوليس منتظر يك اشاره از سوي برانكو بود 
پس از نااميد شدن از اين ماجرا پيشنهاد نفتي ها 
را جدي گرفت. بدون ش��ك حض��ور اين مدافع 
مي تواند كم��ك زيادي به تي��م منصوريان كند. 
سيدجلال در حالي سر از نفت درآورد كه پيش 
از آن پيام صادقيان هم دعوت سرمربي استقلالي 
را قبول كرده بود. مهاجم خبرساز در پرسپوليس 
چيزي جز حاشيه نداشت، به همين دليل برانكو 
هم با رفتنش مخالفتي نكرد. حال بايد منتظر ماند 
و سرنوشت اين دو بازيكن را در نفت تهران ديد. 

   سايپا و نكونام
ج��واد نكونام در ابت��داي فصل نق��ل و انتقالات 
مذاكرات جدي اي را با عرب ها آغاز كرد تا آنجا كه 
به قطر هم رفت اما در نهايت نتوانست با شرايط 
آنها كنار بيايد. پس از آن سايپا وارد عمل شد تا به 
هر شكل ممكن جواد نكونام را به خدمت بگيرد. 
حضور مجي��د جلالي روي نيمك��ت و خاطرات 
خوش گذش��ته سبب ش��د نكو رس��ماً به جمع 

نارنجي پوشان اضافه شود. 
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نيازمندمربيخارجيهستيم
تيم هاي ملي قايقراني امسال سال سختي 
را پيش رو دارند، به خصوص اينكه مسابقات 
جهاني را پيش رو داريم. من ضمن تكذيب 
اين موضوع كه گفته مي شود در قايقراني 
تبعيض وج��ود دارد، بايد بگوي��م بانوان 
معمولاً بنا به صلاحديد همپاي آقايان در 
اردوهاي خارجي پارو مي زنند. در زمستان 
گذش��ته ما س��ه اردو را برگزار كرديم كه 
آقايان ب��ه اردوي پرتغال رفتن��د و بانوان 
ما هم در اردوي پرتغال بودند هم در اردوي اسپانيا، آن هم در 2۱ روز. 
در حال حاضر ما مشكلاتي در قايقراني داريم كه فقط مختص قايقراني 
بانوان نيست. بحث، بحث كلي اس��ت، ما تمامي قايق هايمان فرسوده 
است و نمي توانيم آن را كتمان كنيم و اين را با رئيس جمهور هم مطرح 
كرده ايم. در حال حاضر واردات وسايل ورزشي قايقراني از نظر گمركي 
در رده ۹ قرار دارد و همين باعث مي شود نتوانيم وسايل مورد نياز را به 
كشور وارد كنيم. اگر از نظر گمركي عوارض كمتري براي وسايل قايقراني 
محاسبه مي ش��د، قطعاً ما هم الان وس��ايل با كيفيت تري را در اختيار 
ملي پوش��ان قرار مي داديم. يكي ديگر از مش��كلاتي كه ما با آن روبه رو 
هستيم بحث مربي خارجي اس��ت. دانش مربيان ما نسبت به مربيان 
خارجي در سطح بسيار پاييني قرار دارد. در تمامي مسابقات قهرماني 
جهان، رده هاي بالاي جدول مختص به كشورهايي است كه از مربيان 
اروپايي استفاده مي كنند. ما اگر مي خواهيم در جهان مدال آور باشيم 
بايد از مربيان با دانش خارجي بهره ببريم، هرچند ما با مربيان داخلي در 
آسيا مدال گرفته ايم اما واقعاً الان براي مسابقات جهاني نيازمند مربي 
خارجي هستيم كه به خاطر دستمزد هاي بالا توان جذب آنها را نداريم. 
ما در قايقراني شش رش��ته داريم كه اگر بخواهيم، براي هر كدام مربي 
خارجي بگيريم بودجه سرسام آوري را مي طلبد كه ما به تنهايي از پس 
آن برنمي آييم وگرنه وزارت ورزش در اي��ن باره ما را حمايت كند. الان 
در حاضر حاضر 2۰ نفر از بانوان مان را در اردوي اسپانيا داريم كه خود را 
براي مسابقات جهاني كه ايتاليا آماده مي كنند. ما مي توانستيم اردو را در 
مالزي برگزار كنيم اما در اسپانيا برگزار كرديم تا با كشورهاي اروپايي كه 

در انجا اردو هستند تقابل داشته باشند و انگيزه شان بيشتر شود.

معروفپابهتوپميشود!
كاپيتان تيم ملي واليبال علاقه اش به فوتبال را پنهان نمي كند، او كه چند 
هفته پيش در يك جش��ن خيريه از علي كريمي حسابي تعريف كرده و 
گفته بود طرفدار شماره 8 پرسپوليس بوده، اين روزها در تمرينات تيم ملي 
واليبال ايران كه در ورزشگاه پيكان برگزار مي شود نشان داده از پا به توپ 
شدن بدش نمي آيد. در يكي از اين تمرين ها كاپيتان تيم ملي واليبال ايران 
در دقايق پاياني تمرين چند شوت به دروازه فوتبال زد تا مهارت خود در اين 
كار را هم به رخ بكشد اما او تمام ضربه هايش با پاي چپ بود. معروف با دست 
راست بيشتر تكنيك هاي واليبال را اجرا مي كند اما فوتبال را با پاي چپ كه 

اين موضوع نشان دهنده سطح بالاي مهارت هاي اوست.
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شيوا نوروزي
  گزارش

مراسمدوبانوانبهمناسبتهفتهالمپيكبرگزارشد
 در ادامه برگزاري مراسم هفته المپيك با همكاري كميته ملي المپيك 
و فدراسيون ورزش هاي همگاني صبح ديروز مراسم دو  المپيك بانوان 
با حضور تقريبي هزار دونده در مجموعه ورزشي انقلاب برگزار شد. اين 
مراسم با حضور تقريبي هزار دونده زن در رده هاي سني مختلف برگزار 
شد و دوندگان ضمن پرداختن به ورزش دو همگاني، هفته المپيك را 

گرامي داشتند. 
-------------------------------------------------------------

سؤالازوزيراقتصاددربارهسرخابيها
عضو فراكسيون ورزش مجلس از طرح س��ؤال از وزير امور اقتصادي و 
دارايي درباره علت تعلل در واگذاري باشگاه هاي استقلال و پرسپوليس 
به بخش خصوصي در نشست كميسيون اقتصادي خبر داد. ابوذر نديمي 
با بيان اينكه نمايندگان موظف به پيگيري واگذاري باشگاه هاي استقلال 
و پرسپوليس هس��تند اما تاكنون از دلايل عدم اجراي اين قانون قانع 
نشده اند، ضمن بيان اين مطلب گفت: »دلايلي كه تاكنون براي اجرايي 
نشدن اين قانون مطرح شده قانع كننده نبوده است، به همين دليل در 

جلسه كميسيون اقتصادي از طيب نيا دراين باره سؤال خواهد شد.«
-------------------------------------------------------------

سهميهالمپيكدرريكروتيميازدسترفت
كمانداران كشورمان سهميه المپيك برزيل در بخش ريكرو تيمي را در 
مسابقات جهاني از دست دادند. در ادامه رقابت هاي تيراندازي قهرماني 
جهان كه در كپنه��اگ دانمارك در ح��ال برگزاري اس��ت، نمايندگان 
كش��ورمان در بخش ريكرو تيمي به مصاف حريفان رفتند كه در بخش 
مردان به عنوان 2۹ و در بخش بانوان به عنوان 22 دست يافتند. با توجه 
به اينكه تنها ۱6 تيم برتر جواز رقابت در مرحله حذفي را كسب مي كنند، 

كمانداران كشورمان در هر دو بخش از كسب سهميه المپيك بازماندند.

  چـهـره ها / وحيد صابري

فريدون حسن

88498432سرويس ورزشي

نيم نگاهي به نقل و انتقالات ليگ برتر پانزدهم

قراردادميليارديدرواليبالنداريم
هرچند واليباليس��ت هاي ما نس��بت به 
پيشرفت ش��ان در دنيا هنوز از دستمزد 
تيم هاي مطرح اروپايي عقب تر هس��تند 
اما از چند م��اه پيش ش��ايعاتي مبني بر 
قرارداده��اي ميلياردي واليباليس��ت ها 
به وجود آمد كه ديروز منوچهر پورحسن، 
رئيس س��ازمان ليگ واليبال گفت: »قرارداد ميلياردي در واليبال 
وجود ندارد. سال گذشته تنها قرارداد سعيد معروف ميلياردي بود 
كه در ميانه هاي راه هم او قراردادش را فسخ كرد و به ليگ روسيه 
رفت. هر قراردادي كه مبلغ آن نسبت به سال گذشته كمتر باشد را 
ثبت نمي كنيم چون كه مشخص است پشت پرده تصميمات ديگري 
گرفته مي ش��ود. به طور معمول 2۰ تا 3۰ درصد نسبت به قرارداد 

فصل قبل افزايش خواهيم داشت و اين عرف نقل و انتقال است.«

حذفسوريانيكتلنگربراياوبود
كسب يك مدال و حذف شش فرنگي كار 
در تورنمت لهستان قطعاً يكي از بدترين 
نتايج كش��تي فرنگي به حساب مي آيد. 
احد پ��ازاج س��رمربي تيم ملي كش��تي 
فرنگ��ي درب��اره عملكرد فرنگ��ي كاران 
اي��ران مي گوي��د: »متأس��فانه از برخي 
كشتي گير ان از جمله س��وريان انتظار بيش��تري داشتيم چون 
صاحب تجربه بودند ولي نتوانستند در حد و اندازه هاي خود ظاهر 
شوند، البته سوريان اگر در شرايط يك مسابقه جدي و رسمي قرار 
گيرد، مطمئن باشيد توانايي هاي خود را نشان خواهد داد. او جزو 
بهترين سبك  وزن هاي دنيا محسوب مي شود و يكي از استثناهاي 
كشتي دنياست. اين باخت تلنگري براي او بود تا خودش را جمع و 
جور كند تا در فاصله اندك به مسابقات جهاني به خودش بيايد.«

يزداني؛مسئولانجمنداوطلبانورزشي
رئيس سازمان بس��يج ورزش كشور با 
حكم رئي��س فدراس��يون ورزش هاي 
همگاني ب��ه عن��وان مس��ئول انجمن 
داوطلبان ورزش��ي منصوب ش��د. طي 
حكمي از س��وي علي مج��دآرا، رئيس 
فدراسيون ورزش هاي همگاني، كاظم 
يزداني به عنوان رئيس انجمن داوطلبان ورزشي منصوب شد. 
يزداني در حال حاضر رياس��ت سازمان بس��يج ورزش كشور را 
برعهده دارد. انجمن داوطلبان ورزشي در واقع نيروهايي هستند 
كه در مسابقات و رويدادهاي مختلف به ورزش كمك مي كنند، 
البته به ط��ور كاملًا رايگان. در ايران قرار اس��ت اي��ن انجمن با 
تعدادي از افراد بسيجي و دانشجو كارش را زير نظر فدراسيون 

ورزش هاي همگاني آغاز كند.

سعيد احمديان

فرحناز اميرشقاقي

نايب رئيس فدراسيون قايقراني

كاوه احمدي مشاور عالي فدراسيون شنا، شيرجه و واترپلو معتقد است كه اين سه رشته 
آبي ايران در آستانه جهش است: »دو سال گذشته با حمايت هايي كه شد توانستيم دو 
رويداد مهم جام باشگاه هاي آسيا و مسابقات جهاني توسعه واترپلو)فيناترافي( را برگزار 
كنيم و مورد تقدير فدراسيون بين المللي شنا قرار گرفتيم. شنا، شيرجه و واترپلوي 

ايران در دو سال گذش��ته روند رو به رشدي داش��ته اند و كسب سهميه شركت در 
مسابقات قهرماني جهان كازان از سوي جمال چاووشي فر و كسب هفت مدال رنگين 
شيرجه در مسابقات بين المللي اتريش اين ادعا را ثابت مي كند. امسال هم سال جهش 

ايران است و به زودي رشد چشمگيري در اين سه رشته آبي مي بينيم.«

شنا،شيرجهوواترپلوي
ايراندرآستانهجهش

بعدازمدالاينچئونهمهچيزتمامشد
يكي از به يادماندني ترين لحظات براي كاروان ايران در بازي هاي آسيايي اينچئون كسب مدال برنز سونيا 
گماري در قايقراني اسلالوم بود؛ دختري كه بعد از هشت ماه تمرينات بسيار سخت در بدترين شرايط، با 
پاروي آهنين سنگين و قايقي شكسته كه هر يك ساعت يك بار پر از آب مي شد توانست 
مدال برنز اين رشته را برگردن بياويزد. اما بعد از كسب مدال همه چيز تمام شد و 
مدال گماري و خود او به دست فراموشي سپرده شدند، به طوري كه دختر قايقران 
كرمانشاهي كه عزم خود را جزم كرده بود براي كسب مدالي خوشرنگ تر از رودخانه 
براي چهار سال بعدي، نااميد شده: گفتند مدالم شانسي و معجزه 
بوده. در حالي كه براي معجزه زحمتي نمي كشند اما من ماه ها 
به سخت ترين شكل ممكن تلاش كرد اما بعد از مدال همه چيز 
تمام شد. ولي اگر شرايط خوب نباشد نمي توانم مدالم را تكرار كنم و 
باز هم مي گويند مدال اينچئون شانسي بوده. من مي خواهم لياقت و 
توانايي ام را با كسب مدال خوشرنگ تري به همه نشان بدهم و ثابت كنم 

اما براي اين كار نياز به توجه مسئولان دارم.«

برگزاريمسابقاتدووميدانيجانبازان
باشگاههايكشور

رقابت هاي دووميداني قهرماني باش�گاهي جانب�ازان و معلولان، 
بزرگداش�ت پيشكس�وت تيم مل�ي، سيدس�عيد چاووش�ي، 
قهرمان پاراالمپيك س�ئول، ب�ه ميزباني تهران برگزار مي ش�ود. 
رقابت هاي باشگاهي دووميداني جانبازان و معلولان، بزرگداشت سيدسعيد 
چاووشي،  پيشكسوت تيم ملي و قهرمان پاراالمپيك سئول، روز پنج شنبه، 
هش��تم مرداد ماه با حضور ۱8۰ ورزش��كار)۱2۰ مرد و 6۰ ورزشكار زن( از 
استان كشور در مجموعه ورزشي آفتاب انقلاب تهران برگزار خواهد شد.   ۱2

جريمههايدلاريكواچبرايمليپوشانواليبال
رعايت نظم و انضباط و انجام تمرينات طبق برنامه و اصول براي كواچ، سرمربي تيم ملي واليبال ايران از 
اهميت بالايي برخوردار است، به طوري كه كواچ در راستاي ايجاد نظم و انضباط در تمرينات تيم ملي 

و براي اينكه بازيكنان به موقع در تمرينات حاضر شوند و بي نظمي در روند كاري 
تيم ملي ايجاد نشود، جرايم دلاري براي بازيكنان متخلف درنظر گرفته است. 
طبق اين قوانين تأخيرها در تمرين)تأخير آمدن به س��الن، تأخير در حركت 
به سمت سالن به وسيله اتوبوس و...( بار اول: 25 دلار، بار دوم: 5۰ دلار و بار 

سوم: ۱۰۰ دلار و تأخير در جلسات ۱5 دلار جريمه دارد، ضمن اينكه 
براي غيبت در هر كدام از موارد 2۰۰ دلار جريمه در نظر گرفته شده. 
اس��تفاده از موبايل در تمرين، جلس��ه و وعده هاي غذايي نيز ۱5 دلار 

جريمه دارد. در تمرين ها و در طول سفر نيز بازيكنان و كادر بايد لباس 
متحدالشكل استفاده كنند، در هتل لباس ايران)رنگ آزاد( وگرنه ۱5 دلار 

جريمه مي شوند. همچنين هرگونه تمرين بدون هماهنگي سرمربي تيم اعم 
از بدنسازي،  استخر، توپي... 5۰ دلار جريمه دارد.

دنيا حيدري
  منهاي فوتبال

سوت آغاز ليگ برتر پانزدهم فردا به صدا درمي آيد و 16 تيم حاضر در اين 
ليگ بايد با همه داشته هاي خود براي رسيدن به بهترين نتيجه تلاش كنند. 
در اين ميان هستند تيم هايي كه با به خدمت گرفتن بازيكنان اسمي توقعات 
را حسابي بالا برده اند، هرچند بازيكناني چون رحمتي، نكونام، سيدجلال 
حسيني، بيگ زاده و برخي ديگر سروصداي زيادي به راه انداختند اما دو 

تيم شهرس�تاني با دو نفر از مربيان گرانقيمت فوتبال ايران قرارداد امضا 
كردند و به قول معروف بمب نقل و انتقالات را تركانده اند. اين در حالي است 
كه كاپيتان تيم ملي هم ترجي�ح داد از فوتبال ايران ب�رود و فصل پيش رو 
براي قطري ها بازي كند. نكته جالب توجه اينكه امسال نسبت به سال هاي 
گذشته بازارگرمي هاي كمتري از سوي فوتباليست هاي ايراني شاهد بوديم. 

طلايوزنهبرداريمعلولانآسيابرايفرزين
مجيد فرزين، سومين نماينده ايران 
در دسته 8۰ كيلوگرم رقابت هاي 
آزاد وزنه برداري معل��ولان كه در 
شهر آلماتي قزاقس��تان در جريان 
اس��ت با رك��ورد 23۴ كيلوگرم به 
مدال طلا دس��ت يافت و قهرمان 
وزنه برداري معلولان آس��يا ش��د. 
وي در س��ه حركت موفق به مهار وزنه هاي 225، 232 و 23۴ 
كيلوگرم شد و توانست دومين طلاي كاروان ايران را از آن خود 
كند. فرزين قصد داشت در حركت چهارم با انتخاب وزنه 236/5 

ركوردشني كند كه نشد. 

اعزامشطرنجبازانباهزينهشخصي!
مسابقات شطرنج قهرماني زير 2۰ 
سال جهان بين روزهاي ۱۰ تا 25 
شهريور در روسيه برگزار مي شود 
و كوثري نيا و طباطبايي در بخش 
پسران و ساراسادات خادم الشريعه 
در بخش دختران اعزامي هاي ايران 
به اي��ن رقابت ها هس��تند اما نكته 
جالب اين است كه به گفته امير حسيني،  سرپرست فدراسيون 
با توجه به اينكه مس��ابقات به صورت آزاد برگزار مي ش��ود، سه 
شطرنج باز اعزامي با هزينه ش��خصي به سمت روسيه مي روند و 

فدراسيون فقط هماهنگي هاي لازم را انجام مي دهد و بس!

بايدقهرمانآسياشويم
تيم ملي بسكتبال ايران در نخستين 
بازي خود در تورنمنت اطلس چين 
با نتيجه 68 بر 6۴ از ميزبان شكست 
خورد. با اين وجود باوئرمن، سرمربي 
آلمان��ي تيم ملي بس��كتبال بعد از 
اولين شكست تيمش در تورنمنت 
اطلس چين مدعي است كه تيم ملي 
در مسابقات قهرماني آسيا متفاوت ظاهر مي شود: »مي خواهيم به 
المپيك 2۰۱6 ريو صعود كنيم و به همين خاطر بايد قهرمان آسيا 
شويم. دو ماه تا مسابقات قهرماني آسيا در چين فرصت داريم و 

مطمئن باشيد تيمي متفاوت از امروز مي بينيد.«

چهره هايي كه خبرساز شدند


